

Hospitality 酒店及旅遊

Introduction to Bordeaux Wines 波爾多葡萄酒：入門篇

HT4200005

This workshop is designed for those wine lovers who are seeking a comprehensive understanding of Bordeaux Wines.
課程主要為業內或愛酒人士介紹法國波爾多葡萄酒及相關知識。

Content內容

- Introduction of Bordeaux Wine Production
波爾多葡萄酒生產過程
- Classification of Bordeaux Wine Styles
波爾多葡萄酒分類
- Main Wine-Producing Regions
波爾多葡萄酒主要產區
- Label Terminology
波爾多葡萄酒酒標
- Wine Tasting
試酒



Date: To be confirmed
日期: 待定

Time: 6:45 p.m. - 9:45 p.m.
時間: 下午6時45分至9時45分

Venue: Wine Lab, IVE (Haking Wong)
上課地點: 香港專業教育學院 (黃克競), 品酒工坊

Medium of Instruction: Cantonese (Supplemented with English teaching materials)
授課語言: 廣東話(輔以英語教材)

Tuition Fee: HK\$580 per person
費用: 每位港幣580元

A certificate will be issued by the Bordeaux Wine School upon completion of the workshop.
出席者於完成課程後將獲發波爾多葡萄酒學院聽講證書一張。

Applicants must be aged over 18, with no allergy to wine and without any preexisting heart or cardiovascular medical conditions.
報讀人士須年滿18歲，沒有酒精過敏、沒有任何心臟或血管疾病紀錄。

Under the law of Hong Kong, intoxicating liquor must not be sold or supplied to a minor in the course of business.
根據香港法律，不得在業務過程中，向未成年人售賣或供應令人醺醉的酒類。



www.ive.edu.hk/hosts

VTC reserves the right to cancel any course, revise course content or change the offering venue(s) before class commencement if circumstances so warrant.
職業訓練局可因應情況於開課前取消任何課程、修正課程內容或更改開辦課程地點